
Toezeggingen

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

R 6-7-2016 Openbaar vervoer bekijken of parkeerplaatsen bij bushaltes een optie zijn weth. Van Beurden sept. 2016 Izaak Boone

R 6-7-2016 Jaarstukken 2015 De raad op de hoogte houden van het verbetertraject 

jaarstukken 3d's

weth. Dragt

I 23-6-2016 Kwijtschelding belastingen beter communiceren om bredere doelgroep te bereiken weth. Dragt jul-16 Ronald Reemst Bij de eerstvolgende grote aanslagrun geven we 

hier invulling aan. Dit zullen wij doen in overleg met 

GBLT.
R 9-6-2016 Voorschoolse educatie Melden stand van zaken weth. Van Beurden sep-16

R 9-6-2016 parkeren Hamershof Melden stand van zaken weth. Dragt sept. 2016 Het college is in gesprek met de ondernemers en 

bewoners rond de Hamershof over het project Hart 

van Leusden. Parkeren en de blauwe zone maken 

daarvan onderdeel uit. De ondernemers willen 

graag onderzoek doen naar parkeren. Het college 

wil medewerken aan  een onderzoek naar de 

beleving van kwaliteit van de Hamershof, waar o.a. 

de parkeerproblematiek deel van uitmaakt. Zodra 

de resultaten beschikbaar (naar verwachting in het 

najaar) zijn zullen wij u daar over informeren. 

I 23-5-2016 Rentebeleid Herziening nota rentebeleid weth. Dragt dec.2016

I 21-4-2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 30-11-2016 Isaak Boone

U 14-4-2016 Vastgoed bespreken in OGO weth. Van Beurden 26-mei Ser Janssen Vastgoedmanagement is besproken  OOGO 

onderwijs van 26 mei 2016. Tijdens dat overleg is 

een update gedeeld met de onderwijs bestuurders. 

Tevens is voorgesteld in het overleg later dit jaar 

een afzonderlijk OOGO onderwijs te besteden aan 

het onderzoeksproject vastgoedmanagement. 

Medio mei heeft het college op constructieve wijze 

gesproken met de schoolbesturen van ’t Ronde, St. 

Jozesschool in  Achterveld en de bestuurder van 

Haal. Afgesproken is dat scholen mee doen in 

onderzoek. Het concept onderzoeksrapportage 

bespreekt het college eerst in OOGO in oktober, 

daarna komt het voorstel richting college en raad.

R 17-mrt jeugdbrandweer onderzoek pilot in Achterveld bgm Vermeulen zo spoedig 

mogelijk

Robert Verhoeven De VRU heeft aangegeven zich in eerste instantie te 

richten op de bestaande jeugdbrandweerposten 

om daar eventuele nieuwe leden (ook uit 

gemeenten zonder jeugdbrandweer) aan te laten 

sluiten. Dat betekent dat jeugd uit de gemeente 

Leusden terecht kan bij de bestaande 

jeugdbrandweerposten binnen Utrecht. Bij de post 

Leusden Centrum is vooralsnog weinig draagvlak 

voor een jeugdbrandweer. Wat betreft de post 

Achterveld plannen Veiligheidsregio en gemeente 

een gesprek met de nieuwe postcommandant 

Achterveld, die op dit moment wordt geworven. 

Gesprek vindt naar verwachting plaats deze zomer.



I 17-mrt JOGG jaarlijkse rapportage; volwassenen toevoegen weth. Van Beurden

I 17-mrt JOGG 0-meting weth. Van Beurden 29-4-2016 Simone Rijenveld memo wordt voor de zomervakantie naar de raad 

gestuurd. 
U 10-3-2016 Doelgroepvervoer Er komt een onderzoek naar lokale maatregel voor 

doelgroepvervoer

weth. Van Beudern 14-4-2016 Bram Harmsen

R 11-2-2016 Blauwe zone Hamershof Het college overlegt met betrokkenen zodat de blauwe 

zone wellicht niet nodig blijkt

weth. Dragt sept. 2016 Izaak Boone Zie passage hierbovenover parkeren in de 

Hamershof.
U 26-11-2015 Hart van Leusden in het voorjaar 2016 wordt een schetsontwerp met 

kostenplaatje/dekking aan de raad voorgelegd. Er komen 

in het plan niet minder parkeerplaatsen dan nu het geval 

is.

weth. Dragt najaar Lout van Hoeven In het najaar zal de stedenbouwkundige het plan 

presenteren aan de gemeenteraad.

I 10-9-2015 Grondexploitaties Bij volgende actualisatie grondexploitaties wordt een 

kaartje gevoegd welke locaties het betreft.

weth. Dragt Bert de Brouwer Wordt in de volgende actualisatie meegenomen.

R 2-7-2015 Agenda 22 Agenda 22 wordt opgepakt/uitgevoerd samen met de 

samenleving, maar daar wordt niet een apart programma 

op gezet.

weth. Dragt

R 1-7-2015 Verordening individuele studietoeslag Past maatwerk toe bij de Verordening individuele 

studietoeslag en legt volgend jaar aan de raad een 

voorstel voor over de hoogte van het bedrag op grond 

van de ervaringen van het komende jaar. Presidium wil 

weten wanneer?

weth. Van Beurden Wilbert Seekler Het raadsvoorstel is voorzien voor de vergadering 

van 24 november 2016. De regionale evaluatie is 

voorzien voor 6 september.

I 18-6-2015 Trajecten gericht op arbeidsinschakeling

Schriftelijke vragen
26-8-2016 verkeerssituatie kruisingen VVDA De vragen gaan over het werken aan oplossingen voor 

genoemde knelpunten

weth. Van Beurden


